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ZAPISNIK 

SA 6 .SJEDNICE VMO ŠKURINJE 
 

6..sjednica VMO Škurinje održana je 14. studenog 2019. (četvrtak), s početkom u 17:00 sati, 
u prostorijama MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

- Jasmin Babić, predsjednik VMO 
- Robi Kezele, zamjenik predsjednika VMO 
- Zdravko Vodopić, član VMO 
- Tanja Šimanić, članica VMO 

     -Dragana Jurčić, tajnica MO 
 
Sjednici nije bio nazočan: 
 
- Dalibor Mandić, član VMO 
 
 

 
Usvajanje Zapisnika s 5. sjednice VMO Škurinje održane 16. srpnja 2019. g.  

 
 

  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

 
1. Komunalni prioriteti za 2020.g. – očitovanje i usvajanje  
2. Ekološka akcija  
3. Realizacija komunalnih prioriteta iz 2018. i 2019.g.  
4. Realizacija programa Vijeća do kraja tekuće godine  
5. Primjedbe na programe rada za 2020.g.  
6. Aktualna komunalna problematika  
7. Razno    
 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



  

 
 
 

AD 1 
 
Tajnica MO je pojasnila prisutnim vijećnicima da MO Škurinje, za 2020. godinu, ima na 
raspolaganju 588.000,00 kn  za male komunalne akcije. Ukupna vrijednost obrađenih 
prijedloga komunalnih prioriteta zaprimljenih od građana ili predloženih od Vijeća znatno 
premašuje iznos raspoloživog. Slijedom navedenog Vijeće mora odabrati komunalne prioritete 
vodeći računa radi li se o nekom nastavku radova iz prijašnjih godina i koji su zahvati 
najpotrebniji i najhitniji, te  njihova ukupna vrijednost mora ući u okvire raspoloživih sredstava. 
VMO Škurinje je za 2020. godinu uvrstilo slijedeće komunalne prioritete: 
 
 
 
 

MO ŠKURINJE 
UKUPNO: 

588.000,00 

 
Sanacija ograde na igralištu u Ulici Škurinjskih žrtava 
jugoistočno od kućnog broja 36 

 
130.000,00 

Iscrtavanje linija na igralištu uz prethodno uklanjanje 
postojećih i orezivanje zelenila u Ulici Škurinjskih žrtava 
jugoistočno od kućnog broja 36 

37.000,00 

Dodatno opremanje igrališta u Ulici Škurinjskih žrtava 
jugoistočno od kućnog broja 36 

20.000,00 

Proširenje javne rasvjete u Ulici Škurinje kod kućnog broja 6 4.000,00 

Proširenje javne rasvjete u Ulici Tibljaška cesta kod kućnog 
broja 10 

13.000,00 

Uređenje okoliša zgrada u Ulici Milana Rustanbega od 
kućnog broja 25 do kućnog broja 27  

30.000,00 

Postava stolne garniture u Ulici Save Jugo Bujkove sjeverno 
od kućnog broja 32 

10.000,00 

Uređenje podloge uz postavu stolne garniture u Ulici Save 
Jugo Bujkove sjeverno od kućnog broja 32 

3.000,00 

Postava slavine s pitkom vodom u Ulici Save Jugo Bujkove 
jugoistočno od kućnog broja 44 

15.000,00 

Raščišćavanje zelenila i podivljalih krošnji stabala u 
Negrievoj ulici sjeverozapadno od kbr. 14   

20.000,00 

Uređenje površine za smještaj kontejnera za otpad na 
početku Budicinove ulice 

18.000,00 

stavak opremanja igrališta u Ulici Škurinjskih boraca istočno 
od kućnog broja 16 

1.000,00 

Nastavak uređenja igrališta u Ulici Škurinjskih boraca 
istočno od kućnog broja 16 

287.000,00 

 
 
 
 
Zaključak 
 
Vijeće je usvojilo komunalne prioritete za 2020.  godinu 
 



  

AD 2 
 
Ekološka akcija čišćenja zaraslog prostora ispod zgrade Save Jugo Bujkove 3, uz stepenice 
koje vode na autobusnu stanicu u Ulici Ive Lole Ribara, trebala bi se održati u subotu 23. 
studenog  2019.. Za sudionike akcije osiguran je topli obrok i sokovi, te potrebna pomoć 
stručnjaka za hortikulturu, kao i radnici s kosilicom i motornom pilom. Pronađeni sitni otpad 
bit će prikupljen u vreće, pa će zajedno s krupnim otpadom i orezanim granjem biti odvezen 
grajferom KD „Čistoća“ U slučaju loših vremenskih prilika eko akcija bit će odgođena i održat 
će se narednu subotu. 
 
Zaključak    
 
Vijećnici su činjenice primili na znanje i rado će uz mještane sudjelovati na ekološkoj 
akciji 
 
AD 3 
 
Tajnica je obavijestila nazočne o preostalim prioritetima iz 2018. I 2019. godine koji još nisu 
realizirani i rješavaju se kroz prijelazno razdoblje (2018.) ili sa priličnim kašnjenjem. Često je 
problem nepravovremeno raspisivanje natječaja za izvođenje radova čime dolazi do većih 
cijena predviđenih zahvata, a veliki je problem uopće i naći izvođače radova budući da se na 
natječaje ponekad nitko ni ne javi jer Grad ne poštuje rokove plaćanja.   
 
Zaključak 
 
Vijeće je nezadovoljno takvim načinom rada OGU za komunalni sustav, pogotovo kada 
kašnjenje uzrokuje povećanje cijena  i nemogućnost realizacije bez osiguravanja 
dodatnih sredstava. 
 
AD 4 
 
Osim prije spomenute ekološke akcije još su ostala dva programa Vijeća koja bi se trebala 
realizirati do kraja godine – Kreativna likovna radionica za umirovljenike u Klubu starijih 
osoba i umirovljenika  Škurinje na kojoj će uz stručnu pomoć voditeljice radionice  
zainteresirani moći izrađivati torbe za kupovinu, u prigodnom blagdanskom ruhu ili sa nekim 
svakodnevnim motivom i program U susret Božiću – namijenjen našim najmlađim 
mještanima. Ove godine, zbog nemogućnosti sudjelovanja glazbeno-scenske udruge Ri-
stars,  u prigodnom programu morat ćemo angažirati nekog drugog, a i dolazak našeg 
dugogodišnjeg Djeda Božićnjaka je upitan zbog bolesti, tako da i tu treba pronaći dostojnu 
zamjenu. 
 
Zaključak 
 
Vijeće se nada da ćemo uspjeti angažirati nekog novog izvođača i isto tako 
originalnog Djeda Božićnjaka  kako bi djeca i ovaj put uživala u predblagdanskom 
ugođaju i  radosti darivanja i druženja s omiljenim likom.    
 
AD 5 
 
Tajnica je upoznala vijećnike sa nekim malim primjedbama Povjerenstva vezanim uz  
prijedloge programa rada za 2020. godinu  koje su uglavnom čisto formalne prirode (npr. 
neka se radnja spominje u opisu programa, a nema je u kronološkom planu događanja), a 
nisu vezane niti za sadržajni, niti za financijski dio. 
 
 
 



  

 

 
Zaključak 
 
Vijeće je saslušalo primjedbe i dogovoreno je da će se isto ispraviti prije konačnog 
usvajanja programa rada. 
 
AD 6 
 
Tajnica je prenjela  prisutnima što su sve građani tražili i što je odrađeno ili pokrenuto u 
dogovoru sa Komunalnim redarstvom i drugim nadležnim službama . 
 
Zaključak 
 
Vijeće je konstatiralo da često prođe previše vremena od zahtjeva do realizacije, a 
posebno je to slučaj sa određenim pitanjima koja postanu predmetom neke inspekcije. 
 
AD 7 
 
Pod ovom točkom Dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Sjednica Vijeća je završila u 20:05 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
             Dragana Jurčić 

Predsjednik VMO Škurinje: 
Jasmin Babić 

 

 
 
 
 

 
  

 


